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Interpelacja

Moja interpelaqa dotyczy podjgcia dzialarr w zakresie utwardzenia

nawierzchni ul. Rybnicka od strony placu targowiska

Zadarie wi42e sig z konieczno5ci4 poprawy

wlw nawierzchni, poniewa2 s4 w bardzo

bezpieczeristwu poruszaj4cych sig tam os6b.

Wykonanie tego zadania wplynie na

mieszkaric6w.

parametr6w technicznych

zlei kondy$i i zagra2aj4

znaczn4 poprawe zycn


